REPUBLIQUE DU CAMEROUN REPUBLIC OF CAMEROON
_Paix— Travail — Patrie Peace — Work — Fatherland

UNIVERSITE DE DSCHANG UNIVERSITY OF DSCHANG
Scholae Iﬁfmeshmgmn} 1bi Cordum Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum
RECTORAT CHANCELLERY
CABINET DU RECTEUR TBE VICE-CHANCELLOR’S OFFICE
BP 96, Dschang (Cameroun) — Tél./Fax (237) 233 45 13 81 — Website : hup://www.univ-dschang.org. E-mail. udsrectorat@uniy-dschang.org
g Dschang, le
N/Réf: 5)5 { 05?) / UDs/R U T A0UT 2023

Q V8
COMMUNIQUE

Le Recteur de I'Université de Dschang informe la communauté universitaire
que la Fondation Women for Africa (FMxA), conformément & sa mission de
contribuer au développement de 'Afrique par l'impulsion de ses femmes, lance la
9¢me &dition du programme SCIENCE BY WOMEN, dans le but de promouvoir le
leadership des femmes africaines dans la recherche scientifique et le transfert de
technologie et de renforcer les capacités des centres de recherche dans leurs pays
d'origine.

Cet appel a candidature vise a offrir 28 bourses de postdoctorats aux femmes
scientifiques africaines qui seront intégrées dans 26 centres de recherche espagnols
de premier plan dans les domaines de la santé, de la biomédecine, de la sécurité

alimentaire, de I’eau, de I'énergie et du changement climatique.

Le délai de soumission des candidatures est fixé au 30 septembre 2023. Pour
plus d’information, consulter le site https://mujeresporafrica.es/9th-edition-
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ANNOUNCEMENT

The Vice-Chancellor of the University of Dschang informs the academic
community that the Women for Africa Foundation (FMxA), in line with its
mission to contribute to the development of Africa through the leadership of its
women, is launching the 9 edition of the program SCIENCE BY WOMEN, with
the aim of promoting the leadership of African women in scientific research and
technology transfer and strengthening the capacity of research centers in their home

countries.

The aim of this call for applications is to offer 28 postdoctoral fellowships
to African women scientists, who will be integrated into 26 leading Spanish

research centers in the fields of health, biomedicine, food security, water, energy
and climate change.
The deadline for submitting applications is 30 September 2023. For more

information, visit https://mujeresporafrica.es/9th-edition-science-by-women/ .
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